
Bestyrelsesmøde 7-10-21  
 
Tilstede: Erik, karin, Rigmor, Birgitte og Henrietta.  
 

1. gennemgang af forretningsorden for afdelingsbestyrelsen:  Der er par enkel ændring, bl.a skal 
kældrevandring på.  

2. Valg af kasserer og referent: Erik bliver valgt som kasserer. Birgitte og Henrietta deles om at, være 
referent.  

3. Opfølgning på ordinær beboermøde: Gennemgående et godt møde, med et godt fremmøde.  
4. Nedsættelses af udvalg. Julehygge: Lise, karin og Rigmor køber bankogaver, der pakkes ind 2/12. 

Julehygge holdes 4/12 fra kl. 14.  

        Salg af stoffer: Birgitte og Henrietta, inverter  de 2 beboer som sammen med, bestyrrelsen vil prøve og 
se hvad vi kan gøre ved det. 
Internet: vi venter med at kigge på, det til januar. 
 
 

5. skal vi tage initiativ til, spis sammen og kaffe eftermiddag: Der er kommet et par henvendelses på 
om, vi holder det igen. Vi starter med at lave eftermiddags kaffe, den 3/11 der, vil vi spørger ind til 
om der er interesse for at vi, laver det igen.   

6. Der står omkring 40000 på vores konto, skal vi betale de 17000 fra vores sommerudflugt fra den 
konto:  Det blev vi enig om, og gøre.  

7. Skal prisen op, for udlejning  af tranen, så der kan blive gjort rent efter udlejning? I første omgang, 
sætter vi en hovedrengøring på, og så tjekkes der efter hver udlejning. 

 
Med venlig hilsen  
Henrietta pedersen 
 
Næste bestyrelses møde er den: 4/11.  
 


